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Poštovani predstavnici članica u Skupštini Hrvatskog savate saveza, 

 u Planu i programu rada Hrvatskog savate saveza za mandatno razdoblje od 2021. godine do 

2025. godine predstavljam vam svoju kandidaturu za predsjednicu Hrvatskog savate saveza 

predanu ispred SK „Čigra“ Sveti Ivan Zelina. 

U istom se nalazi Sportski životopis, sažetak načina provođenja plana i programa rada te moja 

Vizija Hrvatskog savate saveza u narednim godinama. 

Sve navedeno tek je polazište i osobno viđenje razvoja i napretka Hrvatskog savate saveza. 

Pomoću ideja i prijedloga svih članica Hrvatskog savate saveza, navedeni  Plan i program će se 

proširiti, a zajedničkim snagama podići ćemo savate kao sport na razinu koju zaslužuje. 
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1. SPORTSKI ŽIVOTOPIS 

 

 

Od ranog djetinjstva kroz cijeli moj život paralelno se protezao i savate. Već kao mala 

djevojčica uz podršku tate i brata prisustvujem treninzima savatea u Sesvetskom Kraljevcu te 

bodrim Hrvatske savate borce na mnogim natjecanjima. 

Aktivno i ozbiljnije počinjem trenirati 1999. godine u Savate klubu „Ban Jelačić“ u Sesvetama-

Zagreb. 

Od 2003. godine nastupam za Hrvatsku savate combat reprezentaciju i postižem sljedeće 

rezultate: 

2003.godine - 4.mjesto na Svjetskom prvenstvu  

2004. godine - 2.mjesto na Europskom prvenstvu 

2005. godine - 2.mjesto na Svjetskom prvenstvu 

2006. godine – 1. mjesto na Europskom prvenstvu 

2007. godine – 3. mjesto na Svjetskom prvenstvu 

2008. godine – 3. mjesto na Europskom prvenstvu 

2009. godine – 3.mjesto na Svjetskom prvenstvu 

 

Usporedno sa natjecateljskim bavljenjem sportom upisujem i Kineziološki fakultet u Zagrebu 

gdje sam diplomirala sa zvanjem Viši trener sportske rekreacije. 

2006. godine postajem glavna trenerica u SK „Čigra“ Sveti Ivan Zelina, te na izbornoj skupštini 

bivam izabrana za Predsjednicu SK „Čigra“, funkciju koju i sada obnašam. 

Preuzimanjem rukovodeće pozicije u SK „Čigra“ sa dotadašnje jedne grupe, proširujemo klub 

na trenutne tri grupe i jednu rekreativnu grupu, a uz trenerski angažman borci SK „Čigra“ 

nastupaju na svim državnim natjecanjima te nastupaju za Hrvatsku savate assaut i combat 

reprezentaciju gdje osvajaju medalje. 

Osposobljavanje za savate trenera završavam zajedno sa prvom generacijom savate trenera, te 

bez obzira što sa završenim kineziološkim fakultetom nisam obvezna školovati se za savate 

trenera, uz mišljenje kako je svako doškolovanje bitno za razvoj i napredak, sudjelujem i na 

svim seminarima u organizaciji Hrvatskog savate saveza i savate klubova. 
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Osim u savateu, u sportu sam aktivna i kao Predsjednica Zajednice sportskih udruga Grada 

Svetog Ivana Zeline što za mene predstavlja izuzetnu čast. Sa mnogo sportskog duha, volje i 

truda predstavljam sve sportske udruge Grada Svetog Ivana Zeline, a najbolja potvrda da idem 

u dobrom smjeru dokazuju i dobivena priznanja Zagrebačke županije za izuzetne zasluge i 

postignuća u razvoju i unapređivanju športa. 

Uz sve navedeno sam i koordinatorica za ravnopravnost spolova ispred Hrvatskog savate saveza 

pri Hrvatskom olimpijskom odboru. 

 

Upravo zbog iskustva stečenog u suradnji sa različitim sportskim udrugama, upoznajem sve 

prednosti ali i nedostatke hrvatskog sporta, te mogu slobodno za sebe reći da sam pouzdana 

kandidatkinja za predsjednicu Hrvatskog savate saveza i da će sva znanja i iskustva iz više 

područja sporta doprinijeti boljitku Hrvatskog savate saveza. 
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2. PLAN I PROGRAM RADA I NAČINI PROVOĐENJA PLANA I PROGRAMA 

RADA ZA MANDATNO RAZDOBLJE OD 2021. GODINE DO 2025. GODINE 

 

 KONKURENTNOST HRVATSKE REPREZENTACIJE NA MEĐUNARODNOJ 

RAZINI I OSVAJANJE MEDALJA NA SP I EP 

 

Naši reprezentativci i njihovi rezultati su ogledalo rada Hrvatskog savate saveza i klubova 

članica Saveza te upravo zbog toga zaslužuju i najbolje uvjete za postizanje vrhunskih rezultata.  

Nužno je osigurati vrhunske uvjete za  pripreme naših natjecatelja, a pogotovo reprezentativaca, 

i to na način da se organizira sportski kamp u kojem bi naši natjecatelji mogli međusobno 

trenirati i sparirati i gdje bi se povećala njihova spremnost a samim time i konkurentnost na 

međunarodnim natjecanjima. Povećanje spremnosti naših natjecatelja za međunarodna 

natjecanja rezultiralo bi i proširenjem sastava reprezentacije. 

Svjedoci smo pandemiji koja će sigurno utjecati na razinu kvalitete naših sportaša. 

Protekla godina prošla je bez natjecanja i iako se klubovi bore i pokušavaju održavati sportsku 

formu natjecatelja, sigurna sam da će se prekid kontinuiteta natjecanja negativno odraziti na 

uspješnost naših natjecatelja na međunarodnoj sceni. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 Hrvatska ženska savate combat reprezentacija 2005.godine 
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 KANDIDIRATI HRVATSKI SAVATE SAVEZ ZA ORGANIZACIJU VELIKIH 

MEĐUNARODNIH NATJECANJA  

 

Uz poboljšanu komunikaciju sa Svjetskom savate federacijom i uz podršku naših krovnih 

sportskih institucija, moguće je i potrebno kandidirati Hrvatski savate savez za organizaciju i 

provedbu međunarodnih natjecanja u Hrvatskoj. 

Svi se sjećamo uspješnih organizacija europskih i svjetskih natjecanja u savateu u Hrvatskoj i 

popunjenosti sportskih dvorana. Organizacija velikih međunarodnih priredbi značajno 

pridonosi popularizaciji savatea u Hrvatskoj što dugoročno znači više članova, bolju i jaču 

konkurenciju te bolje rezultate. 

 

 

Vinkovci, 18.10.1997.godine, Svjetsko prvenstvo 
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 STRATEGIJA RAZVOJA SAVATEA U HRVATSKOJ 

Potrebno je zajedničkim snagama izraditi dugoročnu strategiju razvoja savatea u Hrvatskoj, 

definirati strateške ciljeve, analizirati trenutno stanje hrvatskog savate sporta, uvidjeti koje su 

nam slabosti a koje prednosti i odrediti smjer u kojem želimo da hrvatski savate ide. 

 

 PROMOCIJA RADA I REZULTATA HRVATSKIH SAVATE BORACA 

Potrebno je oformiti radnu skupinu odnosno tim za marketing koji bi kontinuirano radio na 

promociji i marketingu hrvatskih boraca te savatea kao sporta. Također najmanje jednom 

godišnje u suradnji sa jedinicama lokalne zajednice kroz prezentaciju na gradskim trgovima i u 

školama promovirati savate u različitim mjestima. 

Marketing je u današnje vrijeme izuzetno bitan segment poslovanja i rada. Hrvatski savate kroz 

bližu i daljnju povijest iznjedrio je velika imena u sportu, naši sportaši prepoznatljivi su u 

svijetu, a mi smo njihov potencijal premalo iskoristili. 

 

 UNAPREĐENJE SURADNJE SA HRVATSKIM OLIMPIJSKIM ODBOROM, 

MINISTARSTVOM TURIZMA I SPORTA RH, SREDIŠNJIM DRŽAVNIM 

UREDOM ZA ŠPORT, GRADSKIM I ŽUPANIJSKIM SAVEZIMA 

Pružiti podršku navedenim institucijama kroz provođenje njihovih programa, ali također i 

iskoristiti mogućnosti koje navedene institucije pružaju. 

Oformiti radnu skupinu odnosno tim koji bi pratio  natječaje za razvoj sporta i sportske 

infrastrukture, te pripremao samostalno ili uz pomoć vanjskih stručnjaka projekte i 

dokumentaciju za prijavu na spomenute natječaje. Na ovaj način bi se mogla osigurati dodatna 

financijska sredstva za poboljšanje uvjeta treniranja, omogućiti dodatne edukacije, suradnja sa 

inozemnim klubovima i slično. 

 

 ORGANIZACIJA I UNAPREĐENJE GODIŠNJIH SEMINARA ZA 

LICENCIRANJE TRENERA  

Dosadašnja praksa pokazala je da su nam trenerski seminari potrebni kako bi iskusni treneri 

obnovili znanje i upoznali se sa možebitnim promjenama u pravilima savate natjecanja, a novi 

i neiskusni treneri bi kroz seminar stekli znanje i određenu sigurnost. 
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 ORGANIZACIJA I UNAPREĐENJE GODIŠNJIH SEMINARA ZA 

LICENCIRANJE SUDACA 

Naše međunarodne suce potrebno je educirati na međunarodnim seminarima u organizaciji 

Svjetske savate federacije, tako da mogu i dalje nastaviti suditi uz bok sa vrhunskim 

međunarodnim sucima i prenositi naučeno nacionalnim sucima. 

S obzirom da pravila suđenja u savateu također podliježu određenim promjenama, potrebni su 

godišnji seminari za licenciranje sudaca, kako bi postojeći suci ostali u toku a novi suci kroz 

seminare stekli potrebna znanja. 

 

 ŠKOLOVANJE TRENERA PRI VISOKIM UČILIŠTIMA 

Nastaviti uspješnu suradnju sa Visokim učilištima u daljnjem školovanju trenera i poticati 

buduće naraštaje za školovanje. Poticati trenere da usavršavaju svoje znanje sudjelovanjem na 

raznim sportskim seminarima i drugim oblicima sportskih edukacija. 

 

 PROGRAM POLAGANJA ZA RUKAVICE 

Potrebno je redovno održavati Program polaganja za rukavice na način da HSS poveže klubove 

i suce koji bi bili delegirani za provođenje Programa. Na taj način članovi u klubovima, a 

pogotovo djeca stekli bi jedno vrijedno iskustvo, posjedovali rukavicu ovisno o znanju, a suci 

bi se kroz takvo iskustvo približili samom iskustvu suđenja, stekli određenu praksu i sigurnost 

na natjecanjima. Program polaganja za rukavice trenutno je prepušten slobodnoj volji klubova, 

sa slobodom izbora ocjenjivača što dovodi do velikih razlika u samim ishodima polaganja, 

odnosno u boji položene rukavice. 

Također je potrebna suradnja sa sucima i uključivanje istih u „Dane otvorenih savate sparinga“ 

koji bi se održavali uz minimalan trošak između pojedinih klubova ovisno o njihovom internom 

dogovoru a pružili bi iskustvo i simulaciju natjecanja budućim natjecateljima i novim sucima. 

Trenutno novi suci sudjeluju samo na licenciranom seminaru gdje odrade i praktični dio, a 

„probijaju led“ suđenjem na prvenstvima i kupovima Hrvatske, što izaziva stres i određeni strah 

i kod sudaca ali i kod samih trenera.   

 

 LJETNA ŠKOLA SAVATEA 

U suradnji sa trenerima  i uz financijsku podršku Europskog socijalnog fonda, organizirati 

besplatnu ljetnu školu savatea za djecu te na taj način pružiti mogućnost bavljenja savateom  

djeci iz cijele Hrvatske a posebno djeci slabijeg imovinskog stanja. 
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 POMOĆ HSS-a U OTVARANJU NOVIH SAVATE KLUBOVA 

U suradnji sa jedinicama lokalne i područne samouprave promovirati savate u mjestima gdje 

još nema otvorenih savate klubova te pomoći zainteresiranima za otvaranje novih savate 

klubova. 

 

 POMOĆ HSS-a ČLANICAMA U ORGANIZACIJI NATJECANJA 

Uz dosadašnje pokroviteljstvo u organizaciji, pružiti pomoć članicama i kroz iznajmljivanje 

ringa i tatamija kako bi se i one članice koje nisu u mogućnosti nabavke ringa ili tatamija mogle 

kandidirati za organizaciju natjecanja. 

 

 

 USUGLAŠAVANJE I DONOŠENJE PRAVILNIKA I RAZNIH AKATA U 

SKLADU SA STATUTOM HSS-a 

Imenovanje stručne službe saveza, osnivanje potrebnih komisija, donošenje Pravilnika koji su 

potrebni za rad Saveza a nisu u samom Statutu razrađeni, donošenje općih akata Saveza. 

Primjerice trenutni Poslovnik o radu Upravnog odbora Hrvatskog savate saveza nije usuglašen 

sa Statutom odnosno u čl.12. navedenog Poslovnika piše da glavni tajnik može sudjelovati u 

radu sjednice UO ali bez prava odlučivanja što je u suprotnosti sa donesenim novim Statutom, 

također i komisije koje se u Statutu spominju nisu još formirane. 

 

 TRANSPARENTNOST U RADU HRVATSKOG SAVATE SAVEZA 

Smatram da svaka članica u bilo kojem trenutku ima pravo, bez ustručavanja tražit uvid u 

financijsko stanje Saveza i na zahtjev biti obaviještena o potrošenim sredstvima. 

 

 WEB STRANICA HSS-a I PRISUTSTVO NA DRUŠTVENIM MREŽAMA 

Postojeću web stranicu potrebno je proširiti dodavanjem sadržaja, učiniti ju pristupačnijom i 

zanimljivijom korisnicima. 

Kontinuirano se pojavljivati i promovirati na društvenim mrežama, te i na taj način promovirati 

savate. Svi naši klubovi i borci vrijedno i marljivo treniraju, sudjeluju na natjecanjima, no to se 

nedovoljno promovira u javnosti. Nikako ne smijemo umanjivati broj dnevnih korisnika 

društvenih mreža, a posebno uključujući i sve naše članove.  
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3. ZAKLJUČNA RIJEČ 

 

Glavni motiv za isticanje kandidature za predsjednicu Hrvatskog savate saveza je da savate kao 

sport podignemo u Hrvatskoj na višu razinu jer svi mi zaljubljenici u savate znamo koliko to 

naš sport zaslužuje. 

Zajedno moramo poraditi na ujedinjavanju svih članica unutar Saveza. Unazad par godina 

svjedoci smo jednom razdoru unutar Saveza i nepotrebnoj netrpeljivosti. Svaka članica Saveza 

mora se osjećati dobrodošlo i zaštićeno. 

Također sigurna sam da sve članice Saveza trebaju biti jednake sa svim pravima koja im 

pripadaju ali i sa svim obavezama koje članstvo u Savezu nosi. 

Bez prijeko potrebnog uključivanja svih članica do potrebnog napretka ne može doći. Svaka 

ideja i prijedlog trebaju biti dobrodošli i uzeti na razmatranje. 

 

Imamo mogućnosti birati, boriti se za naš sport, naš savate i pokušati pokrenuti stvari na bolje 

ili biti pasivni i čekati da nas netko primijeti i kaže: -Zaslužujete više!  

Ja biram boriti se! 

 

 

ŽELJKA JAREC BUKAL 


